
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 32/2015 

Aika: 4.11.2015, 8.15  

Paikka: A106, T-Talo 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Reetta Arokoski 

Paikalla: Aleksi Pyykkönen, Lauri Lavanti, Reetta Arokoski, Emmi Peltonen, Meri Terho, Mira Lindroos, 

Julia Isotalo (8.24) 

 

1. Kokouksen avaus 

Avatiin kokous ajassa 8.23. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Lauri Lavanti ja Meri Terho. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan.  

 

5. Ilmoitusasiat 

 On tullut Vuorimieskillan vuosijuhlan Stimulaation ja Arkkitehtikillan Wähäjoulun kutsut. Sen 

lisäksi on tullut Sössö-lehti, Proleko-lehti.  

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 Hyväksyttiin lasku Marathonin kuljetuksista Håkan Eriksson Transport Oy:lle 

 (summa 1750€).  

 

7. Mitä kuuluu? -kierros 

 Reetta: Kaatui portaissa ja rikkoi kengän. 

 Mira: Väsyttää, tulee tosi pitkä päivä koska Polin appro. 

 Meri: Saa nykyään unta vasta kahdelta, koska Ähky-stressi.  

 Julia: Ei saanut unta viime yönä,mutta tänään Appro, jee!  

 Emmi: On kipeä. 

 Aleksi: Slush tulee, on siistiä.  

 Lauri: Krapula, eilen oli laulukilpailusitsit.  

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

8.1. Uudet jäsenet 

 Ei uusia jäseniä tällä viikolla.  

 

8.2. Ansiomerkit 

 Täydennettiin aikaisempia ansiomerkkipäätöksiä.  

 

8.3. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

Liikuntavastaava suunnittelee isompaa liikuntatapahtumaa. 



 

8.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 Reetta tarkisti, ketkä eivät ole maksaneet jäsenmaksua mutta ovat ilmonneet 

vuosijuhlille: yhteensä oli 7.  

 

9. Opintoasiat 

9.1. Kuulumiset 

 Ei saatu rahoitusta AYY:lta Pizzaan ja Pähkinään, koska konsepti ei ole tarpeeksi “uusi”. 

Mahdollisesti seuraava suunta on TTER. 

9.2. Tieteen metodiikkaa infolaisille 

 Emmi piti hallituksen briiffin Tieteen metodiikkaa -kurssin workshopin tuloksista, joita 

hän oli esittelemässä koulutusneuvostossa. Kurssin suunnittelu on edennyt hyvin.  

9.3. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

 Emmi ei pääse koko syksyllä PAK:in kokoukseen, joten hallopedit joutuvat korvaamaan.  

9.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 Suunnitellut Tuotantotalouden Studio -kurssia keväällä Stinan kanssa.  

10. Ulkosuhteet 

10.1. Infoähky  

 Neljälle kiltalaiselle jouduttiin sanomaan että ei pääse, koska ravintola on ahdasta. 

Hallitus paikalla 14.45.  

 

10.2. Novemberfest 19.11. 

 Saatiin kutsu 4:lle hallitukselle Pisteen Novemberfestiin. Meri, Jooel, Reetta ja Aleksi 

(varahenkilönä Julia) lähtevät. Meri ilmoittaa osallistujat Pisteelle. 

 

10.3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

 Nahkatorstai on huomenna klo 13. Vuosijuhlatoimikunta tekee paljon asioita.  

 

10.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 

 

11. Tiedotusasiat 

11.1. Some-vastuut 

 Merillä, laittaa erikseen Ähkystä ja yleisen päivityksen.  

11.2. Athene.fi kaksikieliseksi 

 - 

11.3. Phuksiryhmät nettiin 

 Johannes laittaa.  

11.4. Arkistoon 6.11. 

 Aleksi menee historioitsijan kanssa käymään arkistossa viikonloppuna.  

11.5. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 



Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

 - 

11.6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 - 

 

12. Yrityssuhteet 

12.1. Kuulumiset 

 YSV perehdyttää uutta ysviä Talent-IT-messuilla tänään.  

12.2. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

- 

12.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 - 

 

13. Phuksiasiat 

13.1. Phuksien kuulumiset 

 Phukseja ei ollut phuksien juhlasitseillä ollenkaan.  

13.2. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, ISOt) 

 - 

13.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 - 

 

14. KV-asiat 

14.1. KV-saunailta 

 Lauri järjestää saunaillan. Meri ehdotti Suomi-teemaa. IE varaa 19.11. joko Ossinlinnan 

tai Rovion. Tarkoituksena myös antaa haalarit niille, jotka eivät olleet haalarisitseillä. 

Lauri huutelee jos tarvitsee apua.  

14.2. KV-isojen kulut 

 Laurilla ei ole tietoa kuinka paljon kuluna on tullut, pitää selvittää.  

14.3. Toimareiden kuulumiset (KV-ISOt) 

  

14.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

 Prodekolta tulee laskua SCI-FI-sitsien kuluista. Maanantaina oli “suuri KV-keskustelu” 

ketolla. Paikalla oli Mosaicia, kiltojen edustajia ja ITMK:ta.  

 

15. Tapahtumat 

15.1. Kuulumiset 

 AA-vuosijuhlia on alettu suunnittelemaan. Facebook-tapahtuma tulee maanantaina, ja 

Ilmo aukeaa Ähkyn jälkeen maanantaina. Tänään on Polin Appro.  

15.2. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

 Ei kuulu erityisempiä. 

 

15.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 



  

16. Muu toiminta 

16.1. Hallituksen virkistäytyimnen 

 Maanantaina käytiin syömässä ja muutamalla. Tuulia Telinillä on kiltakummina jonkun 

verran rahaa, jota voisi käyttää. Voitaisiin mennä hallituksen kanssa esimerkiksi 

Megazoneen tai uudestaan nyrkkeilemään.  

16.2. HalPerse 

 Tammikuu-helmikuu pitää doodlata.  

17. Muut esille tulevat asiat 

 Päätettiin, että tänä vuonna ei järjestetä Athenen hallitussitsejä kaikille hallituslaisille 

vähäisen vuosittaisen osallistujamäärän takia.  

17.1. Muut esille tulevat asiat 

 Ei muuta.  

18. Seuraava kokous 

18.1. Seuraava kokous 

 Pidetään seuraava kokous alkuviikosta.  

18.2. Pullavuoro 

 Seuraava pullavuoro on Reetalla.  

19. Kokouksen päättäminen 

  Päätettiin kokous ajassa 9.30. 

 

 

 


